
  

Schriftelijke vragen Hendrik Westerplein Ten Boer
ex art. 36 RvO  

Van: ChristenUnie Groningen en PvdA Groningen
Datum: 11-5-2023

Het Hendrik Westerplein in Ten Boer is ingericht volgens het shared space-principe. Naast dat het 
wordt gebruikt voor activiteiten en als verbinding tussen de delen van de Hendrik Westerstraat, 
wordt het grotendeels gebruikt om te parkeren. Het parkeren op het plein is al vaker onderwerp van 
gesprek geweest, zie bijvoorbeeld de actie van bewoners in 20141 en de vragen tijdens de rondvraag 
op 29 januari 20202.

 Tijdens de rondvraag is ook door het college aangegeven dat het op het plein soms drukker is dan 
het plein aan kan en dat er passende een oplossing zou worden gezocht om problemen tegen te 
gaan. De fractie van de ChristenUnie heeft van omwonenden gehoord dat de gekozen oplossingen 
niet voldoen en op sommige momenten nog steeds sprake is van parkeerchaos op het plein, 
waardoor er geen doorgang mogelijk is, ook niet voor bijvoorbeeld een ambulance of de 
bevoorrading van gevestigde ondernemer. Ook afgelopen dinsdag was het weer chaos op het plein, 
met dubbel geparkeerde auto’s en geen mogelijkheid voor doorgaand verkeer. Daarover en over 
recente ontwikkelingen op het plein heeft de fractie van de ChristenUnie de volgende vragen:

1. Tot welke passende oplossing is de gemeente na overleg met de bewoners na 
beantwoording van de vragen op 29 januari 2020 gekomen?

2. Voldoet deze oplossing naar oordeel van het college? Zo ja, waarom? Zo nee, waarom niet?
3. Herkent het college de signalen van omwonenden omtrent de parkeerchaos om sommige 

momenten? Zo ja, waarom? Zo nee, waarom niet?

Recent zijn de omwonenden geïnformeerd over het aanleggen van extra oplaadpunten op het 
Hendrik Westerplein. Er zijn diverse opties geweest, en volgens het laatste voorstel hoeven de 
invalideparkeerplaatsen niet te worden verplaatst. Het is goed te horen dat er daarbij ook is 
geluisterd naar suggesties van bewoners. We hebben hierover nog de volgende vragen:

4. Op het Hendrik Westerplein komen nu twee oplaadplaatsen. Tot nog toe was er één gedeeld 
met een invalidenparkeerplaats. Dat is dus een kleine uitbreiding. Zijn er daarmee naar 
mening van het college voldoende oplaadplekken in Ten Boer? Zou voor de toekomst de 
mogelijkheid van oplaadplaatsen aan het Koopmansplein overwogen worden?

5. Daarnaast zijn onveilige situaties geconstateerd door omwonenden omdat het oplaadsnoer 
soms (in het donker) over het plein loopt. Denkt het college deze situaties door middel van 
de voorgestelde aanpassing wordt voorkomen?

Wij zien uit naar de beantwoording van de vragen.

Namens ChristenUnie Groningen Namens PvdA Groningen
Peter Rebergen Rita Pestman

1 Mediahuis Noord - De Krant van Toen
2 https://gemeenteraad.groningen.nl/Vergaderingen/gemeenteraad/2020/29-januari/16:30/2020-01-29-
Gemeenteraad-met-index-1.pdf
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